

# Bestuursoverleg Vrienden van het Beatrixpark 20 september 2024

## Aanwezig:

Elodie Luinge (duo-VZ), Brecht van Beers (duo-vz). Tanneke den Blaauwen (penningm), Mirjam Louise (Secr), Anne-Mariken Raukema, Nahna de Braak, Joep Hesseling, Jantien Brillenburg Wurth

## 1. Opening en mededelingen

Er zijn nieuwe T-shirts beschikbaar, onder meer voor de vrijwilligers. Er zijn extra Bekers-met-logo besteld, en 1000 nieuwe folders "Word Vriend".

**2. Ingekomen en uitgegane stukken:** We hebben een raadsadres verstuurd inzake verlenging opvang vluchtelingen; alle teksten daarover staan op de site.

## 3. Verslag bestuursvergadering juli 24

Geen opmerkingen; meeste acties zijn gedaan; behalve opstarten bodemonderzoek. De rondleiding met het bestuur door de Nieuwe Ooster wordt in het voorjaar gepland. Actie **Tanneke**. Het onderhoud van de bomenbordjes moet ook weer opgepakt worden; Tanneke stuurt data rond en dan kijkt iedereen of zij/hij mee kan doen.

## 4. ZuidAs en -Dok

Er is en blijft verwarring over de aanbesteding en de geruchten daarbij dat wellicht de noordkant niet onder de grond zou gaan. Maar voorlopig gaan we ervan uit dat wel de hele A10 in de tunnel gaat.

Wanneer, dat is niet duidelijk.

Er wordt nog niet IN het park gewerkt aan voorbereiding ervan.

Anne-Mariken heeft een gesprek gehad met Hello Zuidas; ze willen een stukje over het park in hun blad zetten; dat is prima.

## 5. RAI-overleg

Ligt tot nader order stil in afwachting van gemeente en/of RAI; of en hoe dat overleg weer vorm wordt gegeven.

## 6. Kavels 6/7 en 2

Er is halfjaarlijks overleg met Breevast over 6/7; dat bestaat vooral uit wederzijds informeren van de aannemer; Princesseflat en de Vrienden. Feest eerste paal is uitgesteld omdat ze bezorgd zijn over het idee dat de A10 Noord niet ondergronds zou gaan. En ze hebben nog geen stroom genoeg van Liander. Van de bouw op kavel 2 weten we niet veel. **Elodie** zal nog eens de contactpersoon van Kondor Wessels benaderen over de stand van zaken.

## 7. Verenigingszaken.

*a. Stand van zaken Erotisch Centrum* (Irenebuurt heeft een enquête gelanceerd onder haar leden voor of tegen)

Namens de Vrienden is Brecht (met twee achtervang bestuursleden) betrokken bij de actiegroep / lobby tegen het EC. In september is het participatieplan besproken met de bewoners. We vinden het niet goed dat die besprekingen met alle betrokkenen (bewoners; bedrijven; sekswerkers) apart worden gevoerd.

We hebben 350 euro toegezegd aan de actiegroep voor het budget dat nodig is voor het inhuren van een ter zake kundige advocate. (M. Hoogesteger)

Los hiervan: het besluit DAT het er komt is nog steeds niet genomen, voor zover wij weten.

*b. Stand van zaken Convict* (zie mail EL 15/9)

We hebben veel stof doen opwaaien met ons raadsadres, tot aan Het Parool toe. Enkele leden hebben opgezegd, anderen zijn juist lid geworden. Op 18 september heeft de gemeenteraad toch besloten om de opvangperiode in het Convict te verlengen tot vijf jaar. We waren daarvoor nog wel gebeld door de PvdD. Inmiddels is de verbouwing van het Convict weer opgestart.

*c. 4-seizoenenoverleg.* Verslag zie mail 19/7

Op 14 november is er weer overleg. Dat loopt goed; afgesproken acties worden opgevolgd.

*d. Referendum Hoofdgroenstructuur* en Parkenoverleg(mail 24/7)

Geen nieuws. **Nahna** zal nagaan wat de status is van het Evenementenbeleid. Er zou een nieuw komen?

*e. Najaarsnieuwsbrief*

Planning is bekend; er komt dit keer als extraatje een nieuwe uitgave van de Beeldenbijlage. Anne-Mariken en Mirjam zorgen voor tekst; Nahna voor foto's. Julie doet vormgeving.

*f. Schoonmaakacties in park.*

Er blijkt budget voor burgerinitiatieven inzake schoonmaakacties bij stadsdeel. Jantien heeft hierover contact gehad met Adam A. ; we willen graag de troep laten weghalen waar de Toren stond; dat is te veel en te zwaar voor onze vrijwilligers. We mogen daar dus een aannemer voor inhuren. Jantien en Tanneke gaan dat proberen te regelen.

*g. Borden/informatie in het park: wat mag en wat niet.*

Naar aanleiding van agressie jegens Jeroen Favot over hondenbeleid en meerdere klachten van leden heeft Brecht een werkgroep gestart om te bezien welke borden met welke informatie er nu zijn, en hoe dat beter zou kunnen. We zullen daar zoveel mogelijk ook ambtenaren bij betrekken. Uitzoeken welke afdeling binnen de gemeente daarover gaat; wat zijn de bestaande spelregels?

Tanneke en Nahna doen met Brecht mee; zij zal een presentatie hierover maken en het zal ook op het volgende 4-seizoenenoverleg aan de orde komen.

*h. Geplande kunstobject Beethovenkavel*

Anne-Mariken en Mirjam hebben overleg gehad met de mensen bij de gemeente die zich bezig houden met een kunstwerk dat gepland is in de openbare ruimte tussen de nieuwbouw (kavel 6/7 en 2) en As. Op de wal of in het water; dat is nog niet besloten. We hebben uitgelegd hoe plezierig het was dat we destijds bij het vorige grote kunstwerk tijdig betrokken waren.

*i. Lijst kapvergunningen, niet veel in park (zie mail 30/7)*

Geen verder nieuws; de kapvergunningen betreffen zieke en of al dode bomen, zoals de eiken langs fietspad naar RAI.

*j. Niet-sputende fonteinen*

Mirjam zal nagaan wie er bij de gemeente over gaat nu en erop wijzen dat er nu geen fonteinen meer spuiten, ook het fontein-beeld (weer) niet.

*k. Voortgang werkzaamheden Kastanjerig*

Er wordt fors gewerkt; Elodie zal via communicatie aan de leden nogmaals uitleggen dat de Friso brug te zwak is voor zwaar verkeer, en dat daarom alles helemaal door het park naar de Dopperkade moet.

## **8. Artsenijhof**

Na veel gedoe zijn dan uiteindelijk toch nog de ilexhaagjes voor de herfst gesnoeid door de Groenafdeling. Tanneke zal offerte vragen bij een bedrijf dat bodemonderzoek doet.

Mirjam gaat nog extra gravel vragen.

## **9. Financiën**

Inmiddels heeft zo'n 75% van de leden betaald. Elodie en Tanneke zullen in november weer een herinneringsbrief regelen aan wie nog niet heeft betaald.

In november valt de deposito vrij; we kijken dan of we dat weer voor een jaar gaan vastzetten. (is de rente op deposito echt veel meer dan op de spaarrekening)

## **10. Beleidsplan**

Alle bestuursleden zijn bezig met een deel van het plan te herschrijven en aan te vullen. We willen het klaar hebben om op de volgende ALV te presenteren.